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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

PBI / 01

予賁玛愎葡查蛊圯家匹嘘柒х葡查蛊圯嘘柒醋嫌氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸钝黻酹戗淪汕

先陀毖壤锤缑х

ｓ
The following is the standard WeChat symbol. Refrain from departing from the 
following established specifications.

图形标志
Symbol

图形标志
Symbol
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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

PBI / 02

葡查蛊圯家匹嘘柒嗨弟家鎏锶ф家匹粤裁峰家匹榧钯逅克家赊愎х葡查蛊圯嘘柒醋嫌
氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸钝黻酹戗淪汕先陀毖壤锤缑х
ｓ
The following is the standard WeChat symbol including layout specifications, drawing 
scale, and additional details. Refrain from departing from the following established 
specifications.
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PBI / 03WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES

葡查蛊圯家匹嘘柒嗨弟家鎏锶ф家匹粤裁峰家匹榧钯逅克家赊愎х葡查蛊圯嘘柒醋嫌
氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸钝黻酹戗淪汕先陀毖壤锤缑х
ｓ
The following is the standard WeChat symbol including layout specifications, drawing 
scale, and additional details. Refrain from departing from the following established 
specifications.

标志细节
Symbol Detail

标志细节
Symbol Detail
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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

熬插艙葡查蛊圯家匹嘘柒測底捉牺倠嘘柒步抻稳粗ň涪沧瓷锶纪ň涪祷莸毖并婉莲ф
家匹ф嘘柒逅锤缑倹煎泛递稳倠嘘柒ň熹祷莸陵哦驴扮 8陨嬲嗨抡卢倠络腻午愎稳倠
陵哦ň驴扮 24畴缑 х
ｓ
Proper spacing is critical to ensuring an optimal representation of the WeChat 
symbol. As a consequence, when using the symbol, clear spacing should be 
preserved. Do not edit or alter the symbol in any way. In print, the symbol should 
never be smaller than 8mm wide; On-screen, it must be at least 16 pixels wide.

标志网格
Symbol Proportions

网格与不可侵入范围
Proportions and Spacing

最小应用尺寸
Minimum Size
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6X3X

5X

5X

3X

3X

4X

泛递 / Print: 8 mm

午愎浑 / Screen: 24 px 



            

CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

熬插艙葡查蛊圯樵ǔ嗨鑫鲅病鶩倠榈ɑ步抻稳觸选丝霖鬩硷锡擰抻迸ḿ抡卢嗨家匹嘘
柒х
ｓ
Select an appropriately sized symbol in accordance with your type of media to 
ensure proper unity between online and offline presentation of the brand.

标志比例
Symbol Scale

可使用屏幕显示尺寸
Sizes for 
On-Screen Layout

256 px 128 px

96 px 64 px 32 px 24 px
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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

PBI / 06

耪濱煎迸ḿ硷锡ḿ步抻法钚嘘柒倸默钫沸剂位这霖莸词譬嘘柒嗨硷锡фǹ赋波蛊圯法
钚嘘柒捏贳嗨硷锡ф熬葡查二椤蛊圯炫摆嗨硷锡汕賁縹炫锡钚帑ф斡哦ň熹捉牺午愎
词譬嘘柒嗨硷锡х嗳钚炫锡步抻脔钚法钚嘘柒倠状钚ф譬钚炫锡步抻嗳钚法钚嘘柒х
ｓ
Use the monochromatic symbol for the following media settings: When the WeChat 
symbol accompanies a co-brand's monochromatic symbol; when the full-color 
symbol cannot be displayed due to background color or technical limitations.

单色标志
Monochromatic
Symbol

单色标志 - 白
Monochromatic 
Symbol-White

单色标志 - 浅灰
Monochromatic 
Symbol-Light Gray

单色标志 - 深灰
Monochromatic 
Symbol-Dark Gray
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● R 170  G170  B170  /  C0  M0  Y0  K45  /  PANTONE Cool Gray 5

● R 77  G77  B77  /  C0  M0  Y0  K83  /  PANTONE Cool Gray 11

● R 255  G 255  B 255 / C 0  M 0  Y 0  K 0 / White



葡查法钚家匹嘘柒愎裁
Example Applying the Monochromatic Symbol

葡查家匹嘘柒愎裁
Example Applying the Primary Symbol



CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

PBI / 08

予賁玛愎搬葡查蛊圯家匹嘘柒炫锡钚步抻鎏迪倠葡查家匹嘘柒煎步抻稳曝賅氨癣署隗
射村绅酹х熬插艙葡查蛊圯嘘柒嗨镣碗钳ǹ瘁煎毙炒倠觸钝祷莸副尕諳躊ǹň鎏锶弄抻х
ｓ
This page demonstrates usage of the WeChat full-color and monochromatic symbol. 
To protect the integrity and intrinsic value of WeChat's brand identity, it's forbidden 
to inappropriately apply or alter the WeChat symbol specification.

标志背景色
Background Color

标志背景色规则
Background Color Rule
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旨脔钚法钚家匹嘘柒碑抻扮嗳钚炫锡х
The WeChat monochromatic symbol (light gray) is only to be used in white background.

觸钝路状脔钚法钚家匹嘘柒驼贳扮 K炒 50-100嗨炫锡х
Do not use the WeChat monochromatic symbol (dark gray) over K 50-100 background.

觸钝路词譬家匹嘘柒驼贳扮 K炒 10-40嗨炫锡х
Do not use the WeChat full-color symbol over K 10-40 background.

觸钝路嗳钚法钚家匹嘘柒驼贳扮 K炒 0-20嗨炫锡х
Do not use the WeChat monochromatic symbol (white) over K 0-20 background.
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错误使用示例
Incorrect Examples

标志错误使用示例
Examples of 
Inappropriate Use

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES

觸钝隴牌朵嘘柒汕谆恫孙滿倹
Don't outline the symbol.

觸钝先陀嘘柒毖壤锤缑嗨颯钚倹
Don't alter the color specifications 
within the symbol.

觸钝路嘘柒澌病朵汕谆恫閎漂倹
Don't add effects like shadows,
dimensions, and gradients to the 
symbol.

觸钝煎嘘柒格纪谆恫毖壤婉香倹
Don't attach text of any kind to the 
symbol.

觸钝绎富势尔嘘柒倹
Don't stretch the symbol.

觸钝步抻异骣ф犒朵ф貴灣丙嗨嘘柒倹
Don't use the symbol in a low quality.

觸钝榄富势尔嘘柒倹
Don't compress the symbol.

觸钝先陀嘘柒抉鏊倹
Don't change the symbol's details.

予賁裁傲搬葡查家匹嘘柒諳躊步抻愎裁倠葡查蛊圯嘘柒煎步抻稳曝賅氨癣署隗射村绅
酹х熬插艙葡查蛊圯嘘柒嗨镣碗钳ǹ瘁煎毙炒倠觸钝祷莸副尕諳躊ǹň鎏锶弄抻х
ｓ
This page demonstrates inappropriate usage of the WeChat symbol. WeChat 
symbol specifications ensure optimal identification and usage should strictly follow 
established guidelines.

PBI / 09

CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND



SL / 01  中文字标  |  Standard Chinese Logotype

SL / 03  英文字标  |  Standard English Logotype

文字标志
Standard Logotype
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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

SL / 01

予賁玛愎搬葡查胺婉婉莲嘘柒倠葡查婉莲嘘柒梧镣碗嘘柒嗨襪龅楹陕锤缑叭ǔ倠葡查
蛊圯嘘柒醋嫌氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸钝黻酹戗淪汕先陀毖壤锤缑х
ｓ
This page details WeChat's Chinese logotype and layout. WeChat's logotype is an 
essential part of the full emblem identity and usage should strictly follow established 
guidelines.

中文字标
Chinese Logotype

中文字标
Chinese Logotype

字标细节
Logotype Detail

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES



CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

SL / 02

予賁玛愎搬葡查胺婉婉莲嘘柒榧钯ǹ晗癣倠葡查蛊圯嘘柒醋嫌氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸
钝黻酹戗淪汕先陀毖壤锤缑х
ｓ
This page details WeChat's Chinese logotype and layout. WeChat's logotype is an 
essential part of the full emblem identity and usage should strictly follow established 
guidelines.

字标细节
Logotype Detail

字标细节
Logotype Detail

字标网格
Logotype Proportion
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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

SL / 03

予賁玛愎搬葡查锢婉婉莲嘘柒倠葡查婉莲嘘柒梧镣碗嘘柒嗨襪龅楹陕锤缑叭ǔ倠葡查
蛊圯嘘柒醋嫌氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸钝黻酹戗淪汕先陀毖壤锤缑х
ｓ
This page details WeChat's English logotype and layout. WeChat's logotype is an 
essential part of the full emblem identity and usage should strictly follow established 
guidelines.

英文字标
English Logotype

英文字标
English Logotype

字标细节
Logotype Detail

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES



CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

SL / 04

予賁玛愎搬葡查锢婉婉莲嘘柒榧钯ǹ晗癣倠葡查蛊圯嘘柒醋嫌氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸
钝黻酹戗淪汕先陀毖壤锤缑х
ｓ
This page details WeChat's English logotype and layout. WeChat's logotype is an 
essential part of the full emblem identity and usage should strictly follow established 
guidelines.

0 
  X 1.2 X 1.2 X  X
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字标细节
Logotype Detail

字标细节
Logotype Detail

字标网格
Logotype Proportion



FE / 01  完整标志  |  Full Emblem  

FE / 02  标志网格  |  Emblem Proportions

FE / 04  单色标志  |  Monochromatic Emblem

FE / 05  标志应用示例  |  Emblem Examples

FE / 07  标志背景色  |  Emblem Background Color

FE / 08  错误使用示例  |  Incorrect Examples

完整标志
Full Emblem
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CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

予賁玛愎搬葡查蛊圯镣碗胺婉ф锢婉嘘柒倠葡查蛊圯嘘柒醋嫌氨癣嗨烈维鎏锶钳倠觸
钝黻酹戗淪汕先陀嘘柒嗨坦碩锤缑х
ｓ
This page details the full version of WeChat's Chinese and English emblem. WeChat's 
emblem specifications ensure optimal identification and usage should strictly follow 
established guidelines. 

完整标志
Full Emblem

中文标志
Chinese Emblem

英文标志
English Emblem

FE / 01WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES



            

CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

葡查镣碗蛊圯嘘柒霖鬩步抻稳倠觸钝鉀價粗闲驴步抻抡卢嗨藉香鎏锶ф竊仆晗癣工ň
涪沧瓷锶纪х紿氨癣竊潦嘘柒嗨碗病鵬焦粤裁ф宕掴孢榧ф 溆獁樯胁逅粤裁从绗倠迸
插艙嘘柒嗨镣碗钳工測底钳х
ｓ
When using WeChat's full brand emblem, please follow the establish specifications 
on minimum sizing, proportions and spacing, and other guidelines. It's important 
to retain overall proportions, contrast and spatial structure to ensure brand integrity 
and identification.

标志网格
Emblem Proportions

网格与不可侵入范围
Proportions and Spacing

最小应用尺寸
Minimum Size

FE / 02WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES

泛递 / Print: 16mm
午愎浑 / Screen: 40px 

X

XXX

X

X

1.2X 0.4X

1.3X
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FE / 03WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES

泛递 / Print: 22mm
午愎浑 / Screen: 60px 

葡查镣碗蛊圯嘘柒霖鬩步抻稳倠觸钝鉀價粗闲驴步抻抡卢嗨藉香鎏锶ф竊仆晗癣工ň
涪沧瓷锶纪х紿氨癣竊潦嘘柒嗨碗病鵬焦粤裁ф宕掴孢榧ф 溆獁樯胁逅粤裁从绗倠迸
插艙嘘柒嗨镣碗钳工測底钳х
ｓ
When using WeChat's full brand emblem, please follow the establish specifications 
on minimum sizing, proportions and spacing, and other guidelines. It's important 
to retain overall proportions, contrast and spatial structure to ensure brand integrity 
and identification.

标志网格
Emblem Proportions

网格与不可侵入范围
Proportions and Spacing

最小应用尺寸
Minimum Size

X

XXX

X

X

1.3X

1.2X 0.4X



CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

FE / 04

单色标志
Monochromatic
Emblem

单色标志
Monochromatic 
Emblem

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES

耪濱煎迸ḿ硷锡ḿ步抻法钚嘘柒倸默钫沸剂位这霖莸词譬嘘柒嗨硷锡фǹ赋波蛊圯法
钚嘘柒捏贳嗨硷锡ф賁縹炫锡钚帑汕斡哦ň熹捉牺午愎词譬嘘柒嗨硷锡х嗳钚ф旨钚
炫锡步抻脔钚法钚嘘柒倠状钚ф譬钚炫锡步抻嗳钚法钚嘘柒х
ｓ
Use the monochromatic emblem for the following media settings: When the WeChat 
emblem accompanies a co-brand's monochromatic emblem; when the full-color 
emblem cannot be displayed due to background color or technical limitations.

● R 170  G170  B170  /  C0  M0  Y0  K45  /  PANTONE Cool Gray 5

● R 77  G77  B77  /  C0  M0  Y0  K83  /  PANTONE Cool Gray 11

● R 255  G 255  B 255 / C 0  M 0  Y 0  K 0 / White



● R 170  G170  B170  /  C0  M0  Y0  K45  /  PANTONE Cool Gray 5

● R 77  G77  B77  /  C0  M0  Y0  K83  /  PANTONE Cool Gray 11

● R 255  G 255  B 255 / C 0  M 0  Y 0  K 0 / White

CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

FE / 05

单色标志
Monochromatic
Emblem

单色标志
Monochromatic
Emblem
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耪濱煎迸ḿ硷锡ḿ步抻法钚嘘柒倸默钫沸剂位这霖莸词譬嘘柒嗨硷锡фǹ赋波蛊圯法
钚嘘柒捏贳嗨硷锡ф賁縹炫锡钚帑汕斡哦ň熹捉牺午愎词譬嘘柒嗨硷锡х嗳钚ф旨钚
炫锡步抻脔钚法钚嘘柒倠状钚ф譬钚炫锡步抻嗳钚法钚嘘柒х
ｓ
Use the monochromatic emblem for the following media settings: When the WeChat 
emblem accompanies a co-brand's monochromatic emblem; when the full-color 
emblem cannot be displayed due to background color or technical limitations.



葡查蛊圯镣碗法钚嘘柒愎裁
Example Applying the Monochromatic Emblem

葡查蛊圯镣碗嘘柒愎裁
Example Applying the Primary Emblem
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予賁玛愎搬葡查蛊圯镣碗嘘柒炫锡钚步抻鎏迪倠葡查蛊圯嘘柒煎步抻稳曝賅氨癣署隗
射村绅酹х熬插艙葡查蛊圯嘘柒嗨镣碗钳ǹ瘁煎毙炒倠觸钝祷莸副尕諳躊ǹň鎏锶弄抻х
ｓ
This page demonstrates usage of the WeChat full-color and monochromatic 
emblem. To protect the integrity and intrinsic value of WeChat's brand identity, it's 
forbidden to inappropriately apply or alter the WeChat emblem specification.

标志背景色
Background Color

标志背景色规则
Background Color Rule

旨脔钚法钚嘘柒碑抻扮嗳钚炫锡х
The WeChat monochromatic emblem (light gray) is only to be used in white background.

觸钝路词譬嘘柒驼贳扮 K炒 10-40嗨炫锡х
Do not use the WeChat full-color emblem over K 10-40 background.

觸钝路嗳钚法钚嘘柒驼贳扮 K炒 0-20嗨炫锡х
Do not use the WeChat monochromatic emblem (white) over K 0-20 background.
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觸钝路状脔钚法钚嘘柒驼贳扮 K炒 50-100嗨炫锡х
Do not use the WeChat monochromatic emblem (dark gray) over K 50-100 background.



错误使用示例
Incorrect Examples

标志错误使用示例
Examples of 
Inappropriate Use

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES

觸钝先陀嘘柒毖壤锤缑嗨颯钚倹
Don't alter the color specifications 
within the symbol or the logotype.

觸钝路嘘柒澌病朵汕谆恫閎漂倹
Don't add effects like shadows,
dimensions, and gradients to the 
emblem.

觸钝煎嘘柒格纪谆恫毖壤婉香倹
Don't attach text of any kind to the 
emblem.

觸钝绎富势尔嘘柒倹
Don't stretch the emblem.

觸钝步抻异骣ф犒朵ф貴灣丙嗨嘘柒倹
Don't use the emblem in a low quality.

觸钝榄富势尔嘘柒倹
Don't compress the emblem.

觸钝先陀嘘柒抉鏊倹
Don't change the emblem's details.

予賁裁傲搬葡查镣碗嘘柒諳躊步抻愎裁倠葡查蛊圯嘘柒煎步抻稳曝賅氨癣署隗射村绅
酹х熬插艙葡查蛊圯嘘柒嗨镣碗钳ǹ瘁煎毙炒倠氨阚祷莸副尕諳躊ǹň鎏锶弄抻х
ｓ
This page demonstrates inappropriate usage of the WeChat emblem. WeChat 
emblem specifications ensure optimal identification and usage should strictly follow 
established guidelines.

FE / 08

CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

觸钝陀奉嘘柒嗨粤裁从绗倹
Don't change the relationship of the 
symbol to logotype.



AI / 01  客户端标志  |  App Icon

AI / 02  标志应用  |  Icon Samples

AI / 03  客户端标志示例  |  App Icon Example

客户端标志
App Icon

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES



            

CHAPTER  01 SPECIFICATIONS FOR PRIMARY BRAND

予賁玛愎搬葡查淋哨濡嘘柒ф嘘柒弟家鎏锶ф榧钯倠葡查淋哨濡嘘柒碑抻扮淋哨濡峰
帑从卞屉硷锡倠觸钝黻酹戗淪汕先陀淋哨濡嘘柒嗨毖壤锤缑х
ｓ
The WeChat app icon, layout specifications, and icon details are provided below. The 
icon is only to be used in a client device environment or for relevant promotions and 
it's forbidden to inappropriately apply or alter the WeChat app icon specification.

客户端标志
App Icon

客户端标志
App Icon

标志网格
Icon Layout
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熬插艙葡查蛊圯樵ǔ嗨鑫鲅病鶩倠榈ɑ步抻稳觸选丝ň付硷锡擰抻迸ḿ抡卢х
ｓ
Select an appropriately sized icon for your media setting to ensure consistency 
between the online and offline brand identity.

标志应用
Icon Samples

可使用屏幕显示尺寸
Available Sizes for 
Screen Designs

AI / 02

128 px* 128 px

256 px* 256 px

96 px* 96 px

64 px* 64 px

48 px* 48 px

32 px* 32 px

WECHAT VISUAL IDENTITY GUIDELINES






